
Els habitatges d'�s tur�stic de Lloret, regulats a l'hivern

L'Ajuntament calcula que hi ha uns 800 apar taments i cases que no estan donats d'alta en

el registre municipal

Tots els grups del consistori estan a favor de regular-ho, excepte ICV-EUiA

Un moment del ple de dilluns, amb el regidor de

Turisme, Jordi Orobitg, en primer terme. Foto: JOAN

SABATER.

L'Ajuntament de Lloret preveu tenir a punt a l'hivern l'ordenan�a que

reguli el sector dels habitatges d'�s tur�stic, i es planteja aquesta

temporada d'estiu per recollir dades i parlar amb la resta de

formacions. Aquestes s�n algunes conclusions que es van recollir

en el ple de dilluns, en el punt en qu� es va fer l'aprovaci�

provisional del POUM en relaci� amb els habitatges d'�s tur�stic.

Segons un estudi que t� l'Ajuntament, es calcula que hi ha uns 800

apar taments o cases que es lloguen i no estan regularitzats per a

�s tur�stic.

L'estudi que de moment t� l'Ajuntament s'ha fet en par t recollint l'ofer ta que hi ha a internet de cases i pisos de

lloguer i a par tir de les segones resid�ncies. L'ordenan�a ha de servir per decidir si es permet que s'implantin en

determinades zones o a tot el municipi, entre altres coses. ÒEns hem de posar d'acord tots sobre on deixem que

n'hi hagi i on no, i que hi hagi un criteri de proporcionalitat que impedeixi la concentraci� en uns punts

determinatsÓ, va manifestar el regidor de Turisme.

La modif icaci� del POUM es va aprovar amb els vots favorables de tots els grups a excepci� d'ICV-EUiA, que hi

va votar en contra perqu� s'oposa a aquests usos. El seu regidor, Xavier Rodr�guez Pacios, havia presentat una

alálegaci� perqu� es prohib�s l'habitatge d'�s tur�stic a les urbanitzacions, per� no es va estimar perqu� es va

considerar que la regulaci� d'aquest sector s'ha de fer a trav�s d'un reglament i no del planejament. Per

Rodr�guez Pacios, ser� una modif icaci� Òpensada per a l'1% de la poblaci� i en contra del 99%Ó, i que no

apor tar� millores a l'economia local. Anna Pascual (PSC) va demanar que l'equip de govern es posi a treballar Òja

en el reglamentÓ, mentre que el por taveu del Millor, Marc Fuer tes, va carregar contra Pacios dient que ho vol

Òprohibir totÓ, i va demanar que l'Ajuntament sigui Òmolt dur i ferm per controlar-hoÓ.
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